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Kuşadası’na geldiğimde 
küçük bir çocuktum
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3’TE

SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

İlimizde 100 köyün 
hala içme suyu yok

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

04 Haziran 2012 tarihli yazısıdır.

Gaziantep ve Kayseri 
karşılaştırması 

2’DE

“Habur açılsın” 

4’TE

4’TE

4’TE

Bugün size Gaziantep ile Kayseri’nin vergi 
matrahlarını karşılaştırmak istiyorum.

Gaziantep, Türkiye’nin nüfusu itibariyle 6. büyük 
kenti konumunda. Altıncılıktaki yerimiz nüfusla 
kalmıyor, ihracatta da, ekonomik büyüklükte de 6. 
büyük kentiz.

Buna mukabil Kayseri ancak 14. sırada kendine 
yer bulabiliyor.

Gaziantep’in 2011 yılı toplam ihracatı 5 milyar 
dolar iken Kayseri’nin ihracatı henüz 1.5 milyar 
doları aşamadı bile. Bütün bu gerçekler ve veriler 
karşısında ilk 10’a giren gelir vergisi ve kurumlar 
vergisi matrahlarını karşılaştırırsak nasıl bir 
sonuçla karşılaştığımızı tahmin edersiniz?

Sevgili eşim testlerden başarı ile geçip, 
7,5’luk psr değerini 0.1’e indirdiği, 
kanserin üstesinden geldiği için, sevgili 
Diana’nın organizasyonu ile onu gemi 
gezisine götürmeye karar verdim.

Bugün, Çukurova havaalanından İzmir’e 
uçtuk; İzmir’den Havaş’la Kuşadası’na 
geldik. Havaş, basın kartım olduğu için 
benden para almadı. Çukurova havaalanı 
özel; İzmir Adnan Menderes Devlet 
havaalanı. Yâni, anayasaya aykırı şekilde 
Adana’da bizi özel havaalanı kullanmaya 
mahkum ediyor.

İl Koordinasyon Kurulu toplantısı 
yapıldı… Gaziantep’te okulsuz köy 
kalmadı

İl Koordinasyon kurulu ikinci 
dönem toplantısı Vali başkanlığında 
yapıldı. Toplantıya kaymakamlar, 
belediye başkanları, bölge ve 
şube müdürleriyle Planlama 
Müsteşarlığından iki de uzman 
katıldı. 

Teşvik Yasası iş dünyasının 
gündemini meşgul etmeye devam 
ederken, Doğu ve Güneydoğu 
Sanayici ve İşadamları Federasyonu 
(DO-GÜNSİFED) Yönetim Kurulu 
üyeleri, dikkatleri Habur Gümrük 
Kapısı'ndaki araç kuyruklarına çekti 
ve "Habur'un açılmasını bekliyor" 
dedi. Bölge ekonomisinin can damarı 
olan Habur Gümrük Kapısı'nda 60 
kilometreye yakın araç kuyruğu 
oluştuğunu bildiren DO-GÜNSİFED 
yöneticileri şunları söyledi: 

Patlamada, 30 kişi yaralanırken 
27 yaşındaki Mesut Şimay adlı işçi hayatını kaybetti

Oba Makarna'nın hisseleri 
Borsa İstanbul'da işleme kapatıldıBorsa İstanbul'da işleme kapatıldı

Oba Makarna’nın 
Sakarya’nın Hendek ilçesinde 
bulunan fabrikasında 
yaşanan patlama nedeniyle 
hisseleri Borsa İstanbul’da 
geçici olarak işleme kapatıldı.

Sakarya'nın Hendek 
ilçesinde 15 Eylül'de makarna 
fabrikasında meydana gelen 
patlamanın ardından olay 
yerine çok sayıda ambulans 
ve itfaiye ile AFAD, Orman 
Bölge Müdürlüğü ve polis 
ekipleri sevk edildi.

MasterChef ’in ünlü jürileri gastronomiyi anlattı

Antep, az üründen çok iyi yemek 
yapmayı öğrenmiş bir kültüre sahip

Festivalin ikinci gününde gastronomi dünyasının önemli isimlerinin 
katılımıyla bu yıl “GastroANTEP Festivali’nde Ekonomi Konuşuluyor” 
temasıyla söyleşiler ve panellerle sürüyor. Festivaller Parkı’nda yapılan 
söyleşilerde, geleneksel lezzetler ve yerel mutfakların günümüz 
dünyasında gelişimi ve geleceği üzerine konuşuldu. 

Söyleşilerde şef ve 
TV programcısı Arda 
Türkmen, milyonların 
severek takip ettiği 
MasterChef ’in 
jüri üyelerinden 
Mehmet Yalçınkaya 
ve Somer Sivrioğlu 
şefler, deneyimlerini, 
gözlemlerini ve 
görüşlerini Sözen Group 
CEO’su Gökmen Sözen 
moderatörlüğünde 
izleyicilerle paylaştı. 4’TE

CHP Gaziantep Milletvekili Hasan Öztürkmen, Karkamış ilçesinden 
Suriye'ye açılan sınır kapısında yaşananları meclis gündemine taşıdı

Nakliye şoförleri, mazot ve rüşvet 
terörünün hedefi durumunda

CHP'li Öztürkmen, “Gaziantep'in Karkamış ilçesinden Suriye'ye açılan sınır kapısından 
ilginç haberler geliyor. Suriye'nin Cerablus bölgesine açılan kapının diğer tarafı Türkiye 
destekli muhaliflerin kontrolünde. Sınır ticaretinin ana aktörü olan Türk nakliye şoförleri 
bir süredir adeta “mazot” ve “rüşvet” terörünün hedefi durumunda” diye konuştu. 

Öztürkmen, “Her gün Karkamış sınırından 
geçen yüzlerce şoför, adına “Cerablus 
Hükümeti” denilen muhalif yapının türlü 
baskısıyla karşı karşıya kalıyor. Türk 
şoförler Cerablus'ta kurulmuş olan petrol 
istasyonlarından her geçişte 300 litre mazot 
almaya zorlanıyor. Mazot almak istemeyenler 
de 300 litre mazotun bedelini ödemek zorunda 
bırakılıyor. Cerablus genelinde litresi 19 
TL'den satılan mazot, söz konusu istasyonda 
Türk şoförlere 22,5 TL'den satılıyor” dedi.

CHP’li Hasan Öztürkmen, Karkamış sınır 
kapısının açıldığı Cerablus bölgesinde Türk 
şoförlerinin muhalifler tarafından adeta 
soyulduğunu belirtti. Öztürkmen’in verdiği 
bilgilere göre, Cerablus’a giren Türk şoförleri 
muhalifler tarafından her girişte 300 litre 
akaryakıt almaya mecbur bırakılıyor. Ancak 
Türk gümrüğü geri dönüşte en fazla 250 litre 
mazota izin veriyor. Böyle olunca her geri 
dönüşte fazladan 50 litre için ceza ödemek 
zorunda kalıyorlar. Her giriş çıkışta “saha 
parası” adı altında yaklaşık bin TL de para 
vermek zorunda kalıyorlar. Türk yetkililer bu 
duruma seyirci” şeklinde açıklama yaptı. 

Zabıta ekipleri 
okul kantinlerini 
denetledi

Nizip Belediyesi 
zabıta ekipleri, 
öğrencilerin 
sağlığını 
korumak ve 
kantinlerdeki hijyen 
standartlarını 
artırmak amacıyla 
ilçe genelindeki   
okullarda 
geniş kapsamlı 
bir denetim 
gerçekleştirdi.

Coğrafi işaretli ürünler bölgenin Coğrafi işaretli ürünler bölgenin 
kadim geçmişini yaşatıyorkadim geçmişini yaşatıyor

GTB Başkanı Mehmet Akıncı, coğrafi işaretli ürünlerin sadece birer gıda 
maddesi veya el emeği ürünler olmadıklarını belirterek, bu ürünlerin aynı 
zamanda bir kültürün ve tarihin günümüze yansıması olduğunu ifade etti.

Sanayi Odası Başkanı 
Adnan Ünverdi ve GTB 
Başkanı Mehmet Akıncı, 
GastoAntep Kültür Yolu 
Festivali kapsamında 
gerçekleştirilen 
“Gaziantep'in Coğrafi 
İşaretlerinin Yerel 
Üreticiler, Bölge 
Ekonomisi ve Kültürü 
Üzerindeki Katkıları” 
konulu panele 
konuşmacı olarak 
katıldı. 4’TE

4’TE

GAFSAD, biberin 
yolculuğunu fotoğrafladı

Gaziantep Fotoğraf Sanatı Derneği (GAFSAD) 
üyeleri “Tarladan Sofraya  Biberin Acı-tatlı 
Yolculuğu” projesi kapsamında İslahiye 
ilçesi’nde yapılan çalışmaları fotoğrafladı.

Vergide adalet sağlanıp Vergide adalet sağlanıp 
maaşlardaki reel kayıplar önlenmelimaaşlardaki reel kayıplar önlenmeli

Anadolu Sağlık Sen Genel Başkanı Necip 
Taşkın, kamu çalışanlarının 15 Eylül itibariyle 
%27 ile %35 arasında vergi dilimine girmeleri 
nedeniyle yüksek oranda vergi ödediklerine 
dikkat çekerek, kamu çalışanlarının insanca 
yaşayabilecekleri bir ücret politikası ile vergide 
adaletin sağlanarak maaşlardaki reel kayıpların 
önlenmesi gerektiğini söyledi. 4’TE

Okullarda personel yok, hizmetli yok, güvenlikçi 
yok, kaloriferci yok. Okullarda ödenek yok

20 bin öğretmenin ataması bekletiliyor
Eğitim ve Bilim Gücü Dayanışma Sendikası 

Genel Başkanı Oğuz Özat, Milli Eğitim 
Bakanlığı’nda üst düzey bir yetkili ile yaptığı 
telefon görüşmesini değerlendirerek, 20.000 
öğretmen atamasının bekletilmesinin 
gerekçelerini sert bir dille eleştirdi. 4’TE

Oğuz 
Özat



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
KUMRUOGLU ECZANESI

Eski Garajlar(Eski Garajlar Büyük Velic Oteli 500 Metre 
Yukarısı Sağlık Ocağı Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 321 69 29
UGUR ECZANESI

İstiklal Mh 62 Nolu Sk.N:95/B(Kafadar Sağlık Ocağı 
Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 338 11 10

BOTAN ECZANESİ
Güzelvadi Mh CENGİZ TOPEL CAD..9 Nolu Sk. 

(Düztepe Cergibozanlar Market Yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03422720068

BİNEVLER RANA ECZANESİ
Üniversite Bul. N:142/C (Binevler’de Reno Servisi Yanı) 

/ ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 339 65 51
IŞIK EMRE ECZANESİ

Akkent Mahallesi 134016 Nolu Cadde 1CB (Akkent, 
30 nolu sağlık ocağı karşısı, hayalkent inci sitesi altı)) / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 999 17 87

TOPRAK ECZANESI
Karataş 1 Bölge Oska Civarı (Karataş Rotary Sağlık Ocğ.

Kar.) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03423712862

AYLA ECZANESİ
23 Nisan mahallesi . Üniversite bulvarı . no: 299 ( 

Gaziantep Üniversitesi diş fakültesi karşısı ) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 360 27 80 / 0501 144 00 27

CİNDİOĞLU ECZANESİ
ERTUĞRULGAZİ MAHALLESİ 189012 NOLU CADDE 

NO:9/D (DOĞUSER SERAMİK KARŞI SOKAĞI,GETİR 
SOKAĞI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 05309118222

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
NEFES ECZANESİ

Mücahitler Mahallesi Kudüs Caddesi No:32/A (Teymur 
Otel Karşısı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05324347044
BARKIN ECZANESİ

Değirmiçem Mahallesi Ökkeş Bahri Caddesi No: 30/B 
(Topkapı Sarayı Lokantası Arkası) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 322 30 22
HASIRCI ECZANESI

İbrahimli Yüksek Bina Yukarı Çıkarken Fırıncıoğlu 
Civarı Oli Market - Bedir Dondurma Yanı / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 341 19 11
GÖZÜŞİRİN ECZANESİ

Değirmiçem Mah.Fevzi Çakmak Bulvarı No:40/B (25 
ARALIK DEVLET HASTANESİ ACİL ÇIKIŞI KARŞISI) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423392212

KILIÇ ECZANESİ
Çıksorut Yeni Mah. 43 nolu Sk.N:5/A (Çıksorut 

Sağlık Ocağı Karşısı - Çıksorut Güven Karakolu Yanı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05366850247
KOÇER ECZANESİ

Zeytinli Mh.(Zeytinli Sağ.Ocğ.Kar.Nuri Maviş Cami 
Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 324 12 44

GÜLDAR ECZANESİ
(ÇIKSORUT) Karaoğlan Mahallesi 30910 Nolu Sokak 
No:23/A (ÇIKSORUT USTABAŞI DÖNER CİVARI 

Ayıntap Park Göz Tıp Merkezi çaprazı-PTT ve GASMEK 
Sk. içi) / ŞEHİTKAMİL / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0544 302 27 47

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Gaziantep, Türkiye’nin nüfusu 
itibariyle 6. büyük kenti konumunda. 
Altıncılıktaki yerimiz nüfusla kalmıyor, 
ihracatta da, ekonomik büyüklükte de 
6. büyük kentiz.

Buna mukabil Kayseri ancak 14. 
sırada kendine yer bulabiliyor.

Gaziantep’in 2011 yılı toplam ihracatı 
5 milyar dolar iken Kayseri’nin ihracatı 
henüz 1.5 milyar doları aşamadı bile.

Bütün bu gerçekler ve veriler 
karşısında ilk 10’a giren gelir vergisi 
ve kurumlar vergisi matrahlarını 
karşılaştırırsak nasıl bir sonuçla 
karşılaştığımızı tahmin edersiniz?

Gaziantep: 1,753,596 (Kent merkezi: 
1,451,375)

Kayseri: 1,255,349 (Kent merkezi: 
977,240)

Gaziantep’te ilk 10’a giren gelir vergisi 
rekortmenlerinin toplam matrahı 
23 milyon 639 bin 923 TL. lk 10’nun 
içinde Konukoğlu ailesinden 7 kişi var.

                          ***
Kayseri’re ilk 10’a giren gelir vergisi 

rekortmenlerinin toplam matrahı 26 
milyon 630 bin 320 TL. lk 10’un içinde 
Boydak ailesinden 6 kişi var.

Gaziantep’te birincinin, ÇIMKO’nun 
3 milyon 280 bin liralık matrahına 
karşılık, Kayseri birincisi Nazmi 

İmamoğlu’nun matrahı 5 milyon TL.
                           ***
Nüfusumuzu ve ekonomik 

büyüklüğümüzü düşünürseniz aradaki 
farkın izaha muhtaç olduğu kanaatına 
kapılabilirsiniz! Ama bir de kurumlar 
vergisi matrahlarını inceleyin!

                          ***
Gaziantep’te ilk 10’a giren kurumlar 

vergisi rekortmenlerinin toplam 
matrahı 279 milyon 343 bin 315 TL.

Kayseri’de ilk 10’a giren kurumlar 
vergisi rekortmenlerinin toplam 
matrahı ise 615 milyon 192 bin 093 TL.

Bu rakamlara göre Kayseri, 
Gaziantep’i ikiye değil, nerede ise 
ikibuçuğa katlıyor.

Kayseri’nin birincisi Boytaş 
Mobilya’nın matrahı 124 milyon 
TL, Gaziantep birincisi ÇİMKO’nun 
matrahı 78 milyon TL.

                          ***
CNBC-e Ekonomi Dergisi’nin her 

yıl geleneksel olarak yaptığı ’81 şehrin 
yaşam kalitesi araştırması 2011’ 37 
yaşam kriterine göre yapılıyor. Bu 
rapora göre Kayseri 22’inci, Gaziantep 
60’ıncı.

Kişi başına 4 bin 352 lira ile 
Türkiye’nin toplam mevduatının yüzde 
1’i Kayseri’de. Kişi başına 2 bin 314 

lira ile Türkiye’deki toplam mevduatın 
binde 7’si ise Gaziantep’te.

Kayseri’de 5 yetişkinden birinin 
otomobili, 4 kişiden birinin de evi var. 
Gaziantep’te ise 7 yetişkinden birinin 
otomobili, 5 kişiden birinin evi var.

Kayserili yılda bin 7 lira vergi ödüyor, 
evinde 444 kilowatt saat elektrik 
tüketiyor. Gaziantepli yılda 563 lira 
vergi ödüyor, evinde 406 kilowatt saat 
elektrik tüketiyor.

                            ***
Kayseri’de okur yazar oranı yüzde 90. 

10 yetişkinden biri üniversite mezunu. 
Gaziantep’te okur yazar oranı yüzde 
88.5. 15 yetişkinden biri üniversite 
mezunu.

                            ***
Kayseri’de bir yılda 678 bin 177 

kişi sinemaya giderken, Gaziantep’in 
sinema seyirci sayısı 200 bin de kaldı.

                            ***
Kayseri’de 562 kişiye bir doktor, 509 

kişiye bir hastane yatağı düşerken, 
Gaziantep’te 734 kişiye bir doktor, 495 
kişiye bir hastane yatağı düşüyor.

                            ***
Kayseri’de 21 anaokulu, 22 ilköğretim 

ve 25 ortaöğretim öğrencisine birer 
öğretmen düşerken, Gaziantep’te 
24 anaokulu, 18 ilköğretim ve 

19 ortaöğretim öğrencisine birer 
öğretmen düşüyor.

                           ***
Ve nihayet suç oranında da iki şehir 

arasında dramatik fark var. Kayseri’de 
2010’da işlenen asayiş suçu sayısı 23 
bin 747 iken bu rakam Gaziantep’te 35 
bin 941.

                           ***
Vergi için bir şey demiyorum ama iki 

şehrin yaşam kalitesindeki farklılığın 
bu kadar aleyhimize olmasında 
Gaziantep’in milletvekillerini 
suçluyorum.

Onlar ne mi yapıyor diye sorarsanız; 
çıkın dışarı bakın, bir kısmı mankenlik 
yapıyor!

Türkiye’nin 81 ilinin yaşam kalitesi 
ölçülüyor, Gaziantep ancak 60’ıncı 
oluyor!

ÖSS’de de yakın zamana kadar 
sonuncu değil miydik!

Üniversite seçme sınavlarının 
kaldırılacağı doğruysa, buna en çok 
bizim sevinmemiz gerekir! Hiç olmazsa 
durmadan sonuncu ilan edilmekten 
kurtulacağız!

Gaziantep ve Kayseri 
karşılaştırması 

Aykut Tuzcu’nun 
04 Haziran 2012
tarihli yazısıdır

Bugün size Gaziantep ile 
Kayseri’nin vergi matrahlarını 
karşılaştırmak istiyorum.

Sevgili eşim testlerden başarı ile geçip, 7,5’luk psr 
değerini 0.1’e indirdiği, kanserin üstesinden geldiği 
için, sevgili Diana’nın organizasyonu ile onu gemi 
gezisine götürmeye karar verdim.

Bugün, Çukurova havaalanından İzmir’e uçtuk; 
İzmir’den Havaş’la Kuşadası’na geldik. Havaş, basın 
kartım olduğu için benden para almadı. Çukurova 
havaalanı özel; İzmir Adnan Menderes Devlet 
havaalanı. Yâni, anayasaya aykırı şekilde Adana’da bizi 
özel havaalanı kullanmaya mahkum ediyor. İsyanımı 
bir şekilde dile getirdim, ama burada açıklayamam. 
Vakti gelince yazarım, yeter ki o vakit olsun.

Birinci fotoğraf Adana’dan. Adana’da böyle zevkli 
döşenmiş meyve satış arabaları var. Her mevsimin 
meyvesine göre arabanın dekoru değişiyor. 
Bayılıyorum seyretmeye. Bir de Adanalılar sokakta, 

evde, lokantada her yerde taze sıkılmış portakal suyu 
içiyorlar, o geleneği de çok benimsiyorum.

Köprülerin altından geçerken kalın sütunların 
sarmaşık ile kaplanmasını da önemsiyorum, yeşil 
görmek moralimi düzeltiyor.

Kuşadası’na geldiğimde küçük bir çocuktum, aradan 
62 sene filan geçmiş olmalı… yeniden gelmek pek 
iyi geldi… aynı “köyden indim şehre” oldum. Bizim 
yörelerden ne kadar farklı. Eşimin ayağının müsaade 
ettiği ölçüde yürüdük, hava rüzgârlı ve çok hoştu. 

Akşam, yani şimdi rüzgâr epeyi arttı, biraz sonra 

üşürüm. Arsuz ne kadar nemli… o nedenle hissedilen 
sıcaklık inanılmaz yüksek oluyor. Adana bile 
Arsuz’dan iyi, Kuşadası hepsinden daha iyi.

Sabahtan beri pek bir şey yemediğim için kurt 
gibi acıkmıştım. Sabah saat 06:30-17:00 arası bir 
parça börek çay ve limitli su içtim, o kadar… Otele 
yerleştikten sonra yürüyerek Turkuaz Kafe’ye gittik. 
Turkuaz’ı internetten bulmuştuk. Mekana ulaşınca 
ben de muhteşem bir hayal kırıklığı hasıl oldu. 

Minnacık ve ergonomik olarak tuhaf bir yer… Ancak, 
sahibi o kadar sempatik ve tatlı bir kadın ki bizi öyle 
bir karşıladı ki mekanın tuhaflığı gözüme görünmedi. 
Mönü getirdi. Birkaç seçenek arasından lazanyaya 
karar verdim. Eşim de bal soslu susamlı tavuk 
mönüsünü seçti. Yemeklerimiz hazırlanırken bize 
broşetta getirdi Emine Hanım. Broşetta, Anteplilerin 
“Omaç/umaç” dedikleri ekmek, peynir ve domatesle 
yapılan bir yiyecek aslında. Küçük ekmek diliminin 

üzerine yerleştirdiği malzemeler o kadar dengeli, 
hafif ve lezizdi ki iyi ki ikinci dilimi servis etmedi. 
Ekmek dilimi dikkatimi çekti…Bizim oralarda ciddi 
francala problemi var! Francaların içi sünger gibi boş 
ve son derece lezzetsiz. O nedenle ben uzun süreden 
beri yemiyorum. Böyle içi dolu francala görünce 
fotoğrafını çektim! 

Lazanya ve eşimin yediği yemek pek lezzetliydi. 
O kadar severek yedim ki Turkuaz Kafe’yi herkese 
tavsiye ediyorum. 

Kuşadası Limanı’nda lokantaların olduğu bölümde 
pek güzel bir heykel var. Bir kasa balık ve kediler… 
pek sevimli bir çocuk da onları satmaya çalışıyordu.

Ben uzun ağaçlara sarmaşık türü çiçekleri saran 
zihniyeti seviyorum. Aynısı Adana’da var.

Çok yorulmuşum, yazarken uyukluyorum. İyi 
geceler…

Yarın gemide görüşürüz.

i

Kuşadası’na geldiğimde küçük bir çocuktum
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Vali, açış konuşmasında 
şunları söyledi: “ilimizde 
bugün ulaşılmayan 
köy kalmamış, eğitim, 
elektrifikasyon ve içme 
suyu hizmetlerinde önemli 
gelişmeler sağlanmıştır. 
596 köyümüzden 495 ine 
elektrik verilmiştir. 

Köylerimizden muhtarlık 
olanların tamamına 
okul yaptırılmıştır. 
Şimdi de mezralara okul 
yaptırılmaya çalışılıyor. Bu 
yıl 330 milyon lira ilkokul 
yapımına tahsis edilmiştir. 

İlimizdeki köylerde içme 
suyu büyük bir problemdir. 
Hâlâ yüz köyümüz su 
sıkıntısı çekmektedir. 
Jeolojik yapı ve akarsuların 

bulunmaması nedeniyle 
barajlar yapılmadığı 
takdirde köylerin içme suyu 
problemleri çözülemez.”

İl Koordinasyon kurulu 
çalışmaları sırasında Devlet 
Planlama Dairesi başkanlığı 
uzmanları devamlı not 
alarak sorunları tespit etti. 
Sorunların Ankara’ da 
üst düzey yöneticilerine 
ulaştırılacağı öğrenildi. 

Daha sonra yatırımcı 
bölge ve şube müdürlerinin 
yatırımlarla ilgili 
faaliyetleri teker teker 
ele alınarak incelendi. 
Yatırımlarda görülen 
gecikmeler belirlenerek 
giderilmesi yolları üzerinde 
duruldu.

İl Koordinasyon Kurulu toplantısı yapıldı… Gaziantep’te okulsuz köy kalmadı

İlimizde 100 köyün İlimizde 100 köyün 
hala içme suyu yokhala içme suyu yok

İl Koordinasyon kurulu ikinci dönem toplantısı Vali başkanlığında yapıldı. Toplantıya kaymakamlar, 
belediye başkanları, bölge ve şube müdürleriyle Planlama Müsteşarlığından iki de uzman katıldı. 

Köylerimize çeşitli hizmetler götürecek 
olan Köy Hizmetleri İl Müdürlüğü 
çalışma sezonunu pazartesi törenle 
açıyor. Tören saat 10 da başlayacak. 
Bu yıl Gaziantep köylerine yapılacak 

hizmetleri Vali Abdülkadir Aksu dile 
getirecek. Diğer çalışmalar hakkındaki 
bilgileri de Köy Hizmetleri İl Müdürü 
anlatacak. Sezon çalışmalarını Vali Aksu 
başlatacak.

Köy Hizmetleri İl Müdürlüğü 
çalışma sezonu başlıyor 

Köylere daha iyi hizmet ulaştırılması amacıyla YSE. Toprak Su, 
Bayındırlık ve köylere hizmet götüren diğer bazı müdürlükler 
birleştirilerek Köy Hizmetleri İl Müdürlüğü meydana getirilmişti.

Rheinland Harberd Eyaleti Kültür 
Bakanlığı tarafından gönderilen 
kişiler Milli Eğitim Gençlik ve 
Spor Bakanlığının ortaklaşa 
hazırladıkları plan ve gezi programı 
ile Türkiye'nin pek çok şehrini 
gezerek bilgi edindiler. Kültür 
alışverişinde bulundular. Gaziantep 
Kalesi, müze, Endüstri meslek ve 
Gaziantep Lisesinde incelemelerde 
bulunan Alman Eğitimciler, Türk 
öğrencilerin nasıl eğitim ve öğretim 
gördüğünü araştırarak Almanya'daki 

Türk çocuklarına yardımcı olmak 
amacını taşıdıkları belirtiliyor. Ayrıca 
Almanya'dan ülkemize dönen Türk 
ailelerin çocuklarının davranış ve 
tutumları, sosyal, psikolojik durumları 
öğrenilmeye çalışıldı. Kötü uyumsuz 
durumda bulunan öğrenciler için tedbir 
alınması istendi.

Alman Eğitimciler İstanbul, İzmir, 
Urfa, Nevşehir, Bursa, Kahramanmaraş, 
Şanlıurfa, Diyarbakır, Kayseri, Niğde, 
Malatya, Adana, Ankara'da incelemeler 
de bulundular.

35 Alman eğitimci Türk eğitim 
sistemini öğrenmeye çalıştı

Şehrimize 35 Alman eğitimci gelerek, incelemelerde bulundular. Türk 
Eğitim sistemi hakkında bilgi aldılar, tarihi, turistik yerleri gezdiler. 

Şehrimizde iki 
gündür devam 
eden bölgelerarası 
halk oyunları 
yarışması sonuçlandı. 
İlkokullarda, Adıyaman 
1 Aralık ilkokulu 
birinciliği, Mersin İleri 
İlkokulu ikinciliği, 
Ortaokullarda 
birinciliği Mersin 
Anamur Ortaokulu, 
ikinciliği Adana Kız 
Lisesi ortaokulu, 
liselerde birinciliği 
Adana Anadolu Lisesi, 
Adıyaman Lisesi de 

ikinciliği aldı. 
Mahalli Dernekler 

birinciliğini Adıyaman 
Halk eğitim Merkezi, 
ikinciliği Nevşehir Halk 
eğitim Merkezi kazandı.

Komple derneklerde, 
Kayseri Halk eğitim 
merkezi birinciliği, 
Nevşehir Halk eğitim 
merkezi de ikinciliği 
aldı.

Yedi bölgenin katıldığı 
folklor yarışması 
izleyicilerin beğenisini 
ve takdirlerini 
kazandılar.

Bölgeler arası Halk Oyunları 
Yarışması sonuçlandı

Bölge ekonomisinin can 
damarı olan Habur Gümrük 
Kapısı'nda 60 kilometreye 
yakın araç kuyruğu oluştuğunu 
bildiren DO-GÜNSİFED 
yöneticileri şunları söyledi: 
"İhracatçımız, Habur Gümrük 
Kapısı üzerinde Irak'a 
çıkışlarında çeşitli zorluklarla 
karşı karşıya gelmektedir. Bu 
zorlukların giderilmesi halinde 
ihracatçılarımızın ticari 
ilişkilerine büyük kolaylık 
sağlayacaktır. İhracatçıya 
kolaylık sağlanmadığı takdirde 
Irak pazarına hakim olmamız 
mümkün değildir. Bu pazara 
hakim olamazsak başkaları 
olacaktır" dedi. 

Habur Gümrük Kapısı'nın 
Türkiye'de mevcut kapılar 
içerisinde en büyük ve 
en önemli gümrük kapısı 
olduğuna dikkat çeken 
yöneticiler, Doğu ve 
Güneydoğu Anadolu Bölgesi 
insanı için en büyük geçim 
kaynağı olduğunu ifade ederek 
şu açıklamayı yaptı: "Doğu ve 
Güneydoğu'ya terörden dolayı 
yıllarca yatırım yapılmadı, 
dolayısıyla bölge gelişmedi. 
Bölgenin tek avantajı ise 
Habur Gümrük Kapısı'dır. 
Terörün en yoğun olduğu 
süreçlerde güvenlik güçlerinin 
yapamadığını Habur Gümrük 
Kapısı yaptı, Nasıl mı? Ticaret, 
insanı terörden uzaklaştırdı. 
Bölge insanı örgüte 
katılmaktansa, ticaret yaparak 
hayata sarıldı. Para kazanan 
bir insan, kalkıp da dağda 

bir taşın üzerinde yatmaz. 
Bu durum Habur'un en bariz 
özelliğidir." 

"Habur, Ortadoğu'ya açılan 
kapımızdır" 

Habur Sınır Kapısı'nın 
Türkiye'nin Ortadoğu'ya açılan 
kapısı olduğunu kaydeden 
yöneticiler açıklamasını şöyle 
sürdürdü: Habur'dan yapılan 
ihracat, Irak'la birlikte Suriye, 
Ürdün, İran ve Kuveyt'e de 
gidiyor. 1990'lı yılların başında 
günde 6-7 bin araç geçerdi. 
Şu anda Habur'dan geçen 
araç sayısı 2 bin 500 ile 3 bin 
arasında değişmektedir. Bir 
takım sorunlardan dolayı 
şu anda Habur Sınır Kapısı 
önünde 60 kilometrelik araç 
kuyruğu bulunmaktadır. 
Yani 19 bin araç Habur'da 
sıra beklemektedir. Habur'da 
personel yetersizliği yok. Ama 
bazı siyasi nedenlerden dolayı 
arada bir kapı kapanıyor 
araçlar bekliyor. Bölgede direkt 
olarak Habur'la ilgili çalışan 
400 bin insan var. Bunlar 
aileleriyle birlikte 2 milyon 
kişi eder. Habur'da yaşanan 
sorunla çözüm bulunmaması 
halinde, ithalat ve ihracat 
firmaları yaptıkları kontratlarla 
üstlendikleri taahhütleri yerine 
getiremeyecektir. Bu durum 
ise bölgedeki ticaret hacminde 
büyük düşüş yaşanmasına 
neden olacaktır. Çünkü, Habur 
Sınır Kapısı kanalı ile Irak'la 
yapılan ticaret, bölge insanının 
en büyük geçim kaynağını 
oluşturmaktadır.

"Habur açılsın" "Habur açılsın" 
Teşvik Yasası iş dünyasının gündemini meşgul etmeye devam ederken, Doğu ve Güneydoğu 

Sanayici ve İşadamları Federasyonu (DO-GÜNSİFED) Yönetim Kurulu üyeleri, dikkatleri 
Habur Gümrük Kapısı'ndaki araç kuyruklarına çekti ve "Habur'un açılmasını bekliyor" dedi. 

Gazianteplilerin 
sizden iki dileği var

Gaziantepliler ve sanayicilerimiz, aynı sektörde, aynı 
makine parkuru, aynı hammadde, aynı enerji ve aynı iş 
gücü ile üretim yapan iki kentin haksız rekabetle birbirine 
düşürülmesinin adaletsizlik olduğunu düşünüyor. Bu 
konuda tek söz sahibi siz olduğunuz için sizin kararınıza 
saygı duyacağımızı, ancak sizin de devlet olmanın bilinciyle 
adaletli davranmanızı bekliyoruz.

2 - Hastane binasının nikâh salonu yapılmasına engel olun!
Sayın Başbakan, Gaziantep Çocuk Hastanesi, bölgeye 

hizmet veren bir sağlık kurumu. Kapasitesinin üzerinde 
talep olduğu için çok güç şartlarda çalışıyor. Bir yatakta 
3-5 çocuk ve refakatçileri birlikte yatıyor. Hastanenin 
koridorlarına bile yatak konularak aşırı talebe yanıt 
verilmeye çalışılıyor. 

Kolejtepe'de yıllardır hastane olarak hizmet veren bina, 
sizin emrinizle Sağlık Bakanlığı tarafından Şahinbey 
Belediyesi'ne verildi. Belediye, her yönü ve konumuyla 
hastane olarak değerlendirilmesi gereken bu binayı nikah 
salonu yapacak. Oysa hem Sağlık Müdürlüğü, hem de 
Tabipler Odası, küçük tadilatlarla Kolejtepe'deki hastane 
binasının çok kısa sürede Çocuk Hastanesi olarak hizmet 
verebileceğini söylüyor. Çocuklarımız balık istifi şifa 
ararken, mevcut bir hastane binasının nikah salonu 
yapılmasına izin vermeyin. 

İl başkanınıza, Büyükşehir Belediye Başkanınıza, Sağlık 
Müdürü'ne bizzat kendiniz sorun. Hepsinin de tercihlerini 
hastaneden yana kullandığını göreceksiniz. Gaziantep'te 
hastaneye bu kadar ihtiyaç varken, nikah salonu konusunda 
bir aciliyet yokken, bir sağlık kurumunun gereksiz yere 
fuzuli işgaline izin vermezseniz, Gazianteplileri çok mutlu 
edersiniz.

Çocuklarımız için hastaneye ihtiyaç var
Gaziantep yaygın basın ve medyanın gündemine sağlık 

tesislerinin yetersizliği ve ibret verici görüntülerle geliyor. 
Elimizde hastane olarak kullanılacak mekanlar mevcutken, 
çocuklarımızın bu çağda böyle bir ortamda şifa aramasına 
engel olmak sizin elinizde.

Türk Kanser Araştırma ve Savaş 
Kurumu Gaziantep Şubesi'nce yaptırılan 
Onkoloji Hastanesi, yıllık 100 bin YTL 
(100 milyar TL) bedelle 49, yıllığına 
Gaziantep Üniversitesine kiralandı. Vali 
Lütfullah Bilgin, Gaziantep Onkoloji 
Hastanesi'nin, bölge illerindeki hastalar 
yanında Suriye'den gelecek hastalara 
da hizmet verebileceğini söyledi. 100 
yataklı hastanenin kiralanması nedeniyle 
Gaziantep Valiliği'nde protokol imza 
töreni düzenlendi.

Vali Bilgin, törendeki konuşmasında, 
modern bir binaya sahip hastaneyi, 
gerekli tıbbi cihaz ve ekipmanları 
temin ederek GAZÜ'nün işleteceğini 
belirterek, "Gaziantep Onkoloji Hastanesi, 
Gaziantep ve bölge illerindeki hastaların 
yanı sıra Suriye'den gelecek hastalara 
da hizmet verebilecek. Bu hastane, bir 
bakıma Gaziantep'te sağlık turizminin 
başlamasına da vesile olacak" dedi. 

Türk Kanser Araştırma ve Savaş 
Kurumu Gaziantep Şube Başkanı Alaattin 
Demircan da konuşmasında, yapımına 
1999 yılında başladıkları ve bir çocuk 
gibi büyüttükleri Gaziantep Onkoloji 
Hastanesi'ni emin, ellere teslim ettikleri 
için mutlu olduklarını kaydetti. 

Hastanenin Bayındırlık il Müdürlüğü 
birim fiyatlarıyla bugünkü bedelinin 
7 milyon 500 bin Yeni Türk Lirası (7 
trilyon 500 milyar lira) olduğunu belirten 
Demircan, hastaneyi ayni ve nakdi 
yardımlarla yaptırdıklarını bildirdi. 

Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Erhan Ekinci de hastaneye tedavi 

olmak için Suriye'den çok sayıda hastanın 
geleceğini ifade ederek, hastaneyi en kısa 
sürede hizmete açabilmeleri için tıbbi 
cihaz ve ekipman temini girişimlerine 
destek olunmasını istedi. Ekinci, hastaneyi 
hizmete açabilmek için 10 milyon dolar 
harcama yapmaları gerektiğini vurguladı. 

AK Parti Gaziantep Milletvekili Ahmet 
Uzer de 6. milletvekili arkadaşıyla birlikte 
Gaziantep'e kalıcı eserler kazandırma 
çabası içinde olduklarını, kente kalıcı 
eser kazandıramadıkları takdirde çabuk 
unutulacaklarının bilincinde olduklarını 
belirtti. Uzer, Gaziantep Onkoloji 
Hastanesi'nin hizmete açılmasına destek 
olacaklarını kaydetti. 

Konuşmaların ardından Vali Bilgin, 
Şube Başkanı Demircan ve Rektör Ekinci, 
Gaziantep Onkoloji Hastanesi'nin 49 
yıllığına GAZÜ'ye kiraya verilmesine 
ilişkin protokolü imzaladı. Tören sonunda 
Ekinci ve Demircan'ı ellerini sıkarak 
tebrik eden Vali Bilgin, "Öpüşmenin sağlık 
açısından sakıncalı olduğu söyleniyor. 
Bundan böyle birbirimizi öperek 
kutlamaktan vazgeçelim" dedi. 

Bilgin'in önerisine ilişkin görüşünü 
sorduğu Ekinci, "Sağlıklı olmadığı gibi, 
iki erkeğin yanak yanağa öpüşmesi hoş 
bir görüntü de değil. Gelin bundan 
vazgeçelim" diye konuştu. 

Protokol imza töreninde, AK Parti 
Gaziantep Milletvekilleri Fatma Şahin, 
Mahmut Durdu, Mehmet Sarı ve Ömer 
Abuşoğlu ile Gaziantep Ticaret Odası 
Başkanı Mehmet Aslan ve bazı daire 
müdürleri hazır bulundu.

Onkoloji Hastanesi, yıllık 100 bin YTL bedelle 
49 yıllığına Gaziantep Üniversitesi'ne kiralandı 

100 yataklı hastanenin kiralanması nedeniyle 
Gaziantep Valiliği'nde protokol imza töreni düzenlendi. 

Adana'dan Gaziantep'e 11:30'da 
gelecek olan Başbakan R. Tayyip 
Erdoğan 12:00'de AKP İl Kadın Kolları 
Kongresi'nin yapıldığı Kapalı Spor 
Salonu'na geçecek.

Toplu açılış ve temel atma törenleri 
gerçekleştirecek olan Erdoğan, 13:30-

15:15 saatleri arasında Maarif Kavşağı 
alt geçit açılış töreni, Doğumevi Kavşağı 
alt geçit temel atma töreni, Devlet 
Hastanesi Yoğun Bakım Ünitesi açılış 
törenlerine katılacak. 16:30 ve 16:00 
saatleri arasında Büyükşehir Belediyesi 
Gıda Bankası açılışına katılacak.

Erdoğan, kavşak temeli atacak 
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Patlamanın ardından Borsa İstanbul, Kamuyu 
Aydınlatma Platformu’na (KAP) yaptığı 
duyuru ile Oba Makarna hisselerinin geçici 
olarak işleme kapatıldığını duyurdu.

KAP açıklamasında, "OBAMS.E işlem sırası, 
şirketten istenen özel durum açıklaması KAP'ta 
yayınlanıncaya kadar geçici olarak işleme 
kapatılmıştır” ifadelerine yer verildi.

Sakarya'da makarna fabrikasındaki patlamada 
cansız bedenine ulaşılan kişinin işçilerden 27 
yaşındaki Mesut Şimay olduğu belirlendi.

Sakarya'nın Hendek ilçesinde 1 kişinin 
öldüğü, 30 kişinin yaralandığı makarna 
fabrikasındaki patlamanın ardından soğutma 
çalışmalarına devam ediliyor.

Anadolu Otoyolu Hendek gişeleri mevkisinde 
faaliyet gösteren makarna fabrikasındaki 
siloların yanındaki bölümde dün meydana 
gelen patlamanın ardından çıkan yangın 
kontrol altına alındı.

Olayın yaşandığı andan itibaren müdahaleye 
devam eden itfaiye erleri, zaman zaman 
dumanların yükseldiği patlama bölgesinde 
soğutma çalışması yapıyor. Polis ekipleri de 
fabrika önünde güvenlik önlemleri alıyor.

Patlamanın meydana geldiği fabrikadaki 
hasar havadan görüntülendi.

16 yaralı taburcu edildi 
Bu arada Hendek ve Akyazı ilçeleri ile 

Düzce'deki hastanelere kaldırılan yaralılardan 
16'sının tedavilerinin tamamlanarak taburcu 
edildiği öğrenildi.

Ölen işçini kimliği belli oldu 
Öte yandan dün soğutma çalışmaları 

sırasında cansız bedenine ulaşılan kişinin, 
işçilerden Mesut Şimay (27) olduğu belirlendi.

Şimay'ın cenazesi, Akyazı ilçesi Kuzuluk Orta 
Mahalle Yeşil Camisi'nde öğle vakti kılınacak 
namazın ardından toprağa verilecek. 

Ne olmuştu?
Sakarya'nın Hendek ilçesindeki makarna 

fabrikasında dün bir patlama meydana 
gelmişti.

Patlama anında ve ardından çıkan yangına 
müdahale sırasında yaralanan 30 kişi, sağlık 
ekiplerince Hendek ve Akyazı ilçeleri ile Düzce 
ve Kocaeli'deki hastanelere kaldırılmıştı.

Sağlık Bakan Yardımcısı Halim Özçevik, 
Sakarya Valisi Yaşar Karadeniz ile Hendek 
Devlet Hastanesindeki yaralıları ziyaretinin 
ardından basın mensuplarına yaptığı 
açıklamada, biri çocuk, 3'ü itfaiye eri 30 kişinin 
patlamada yaralandığını, yaralılardan ikisinin 
entübe durumda olduğunu duyurmuştu.t24

Oba Makarna'nın hisseleri 
Borsa İstanbul'da işleme kapatıldı

“Geleneksel Lezzetlerin Küresel Pazar ve 
Trendler Üzerindeki Etkisi” başlıklı söyleşide, 
Şef Mehmet Yalçınkaya geleneksel yemeklerin 
nasıl küresel çapta tanıtıldığını, bu yemeklerin 
uluslararası pazarlarda nasıl kabul gördüğünü 
ve tanınan markalar veya restoranlar aracılığıyla 
nasıl yayıldığını anlattı. Söyleşinin Türkiye’nin 
gastronomi alanında dünyada durumu, ülkedeki 
restoranlar ve fiyatlar, yemek sektörünün geleceği, 
yapılan yanlışlar ve doğrular, esnaf lokantaları, 
Türk mutfağının özellikleri, dünyadan yaygınlığı, 
yerel ürünlerin ulaşılabilirliğine ve inovasyonu 
aktardı.

Dünyada Türk mutfağının yaygınlığı konusunda 
yorum yapan Şef Yalçınkaya, bakış açısına göre 
sıralama konusunda eksiklikler üzerinde durarak 
ürün envanteri ve eğitim konusunda çalışmaların 
artması gerektiğini aktardı. Gastronomi 
öğrencileri için farklı çeşitlerde faaliyet gösteren 
restoranlarda çalışmaları ve gelişim konusuna 
dikkat çekti.

Bir diğer söyleşide ise güçlü yurtdışı deneyimi 
ile ön plana çıkan Şef Somer Sivrioğlu, “Geleceğin 
Mutfağı'nda Yerel Ürünlerin Önemi” konusunda 
konuştu. Gaziantep ve Anadolu coğrafyasının 
yerel ürün çeşitliliğine değinerek, modern 
gastronominin geleceğinde geleneksel ürünlerin 
yaratacağı etkileri, yerel ürünlerin nasıl entegre 

edildiğini, yerel tatların global mutfaklarda 
nasıl yer bulduğunu ve yeni reçetelerde nasıl 
kullanıldığını açıkladı. Türkiye’nin mutfağını 
özellikle Gaziantep’in geleceğe entegre edilmesine 
değinen Şef Sivrioğlu, az üründen çok iyi yemek 
yapmayı öğrenmiş bir kültüre sahip olunduğunu 
vurguladı. Konuşmasında ayrıca sıfır atık, Türk 
mutfağının sürdürülebilirliği ve gelecek yönünden 
sahip olduğu temaları konuşmasında işledi. 
Konuşmasının son bölümünde ise MÜSEM 
Akademi’ye değinen Sivrioğlu, her şehirde 
açılması gerektiğini vurguladı.

Festival alanında düzenlenen bir diğer söyleşide 
ise Şef Arda Türkmen, “Yemek Programlarının 
Yerel Mutfakların Gelişimine Etkisi & Yeni 
Reçetelerin Kullanım Alanlarında Gelişimi” 
konusunda fikir ve tecrübelerini aktardı. Türkmen, 
yemek programlarının yerel mutfakları nasıl 
tanıttığını, bu mutfakların ulusal ve uluslararası 
alanda daha fazla tanınmasını nasıl sağladığını 
anlattı. Kültürel bilinç çerçevesinde, yerel 
yemeklerin kültürel mirasın bir parçası olarak 
nasıl takdir edildiği ve korunduğu, yemek 
programlarının izleyicilere yerel mutfakları 
tanıtmada etkili olduğu belirtildi. Kendi televizyon 
programından örnekler veren Türkmen, 
programın başarısını ve değişen formatları aktardı. 
Haber Merkezi

Antep, az üründen çok iyi yemek 
yapmayı öğrenmiş bir kültüre sahip

Cerablus'a her geçişte “saha 
parası” ve “giriş bedeli ödeniyor

Daha ilginç olan, sınır geçişi yapan her TIR'a 
Suriye tarafından en fazla 250 litre mazot getirme 
hakkı tanınıyor. Bunun üstündeki oran için 
Türkiye'ye geçişte ceza ödüyorlar. Yani Suriyeli 
muhalifler tarafından 300 litre mazot almak 
zorunda bırakılan şoförler, bunun 50 litresi için 
her defasında ceza ödemeye mecbur kalıyor. Bu 
da her seferinde peşinen yaklaşık bin TL ceza 
ödemek demek! Sadece bu değil. Şoförler sınırdan 
Cerablus'a her geçişte “saha parası” ve “giriş bedeli” 
adı altında yaklaşık 1.200 TL para ödemek zorunda 
tutuluyor. 

Günde en az 110 kamyon ve TIR geçiyor
Üstelik Cerablus'ta muhalifler tarafından istasyon 

kurularak satılan bu akaryakıtın kaynağı başta 
Münbiç olmak üzere PYD bölgelerinden geliyor. 
Yani Türkiye destekli muhalifler, PYD'den aldıkları 
akaryakıtın üzerine kâr paylarını koyarak Türk 
şoförlere zorla satıyor. Böylece PYD ile Türkiye 
arasında örtülü bir petrol ticareti yürümüş oluyor. 
Aldığımız bilgilere göre bu sınır kapısından günde 
en az 110 kamyon ve TIR geçiyor. 

Sınır ticaretinin ana aktörü olan ve geçimini 
bu yolla sağlayan Türk şoförleri aylardır isyanda. 
Hatta yaklaşık 10 gündür Cerablus bölgesindeki 
uygulamaları protesto etmek ve bunlara sessiz kalan 
Türk yetkilileri uyarmak için eylemdeler. Yüklü 
kamyonlarını Karkamış TIR parkında bekleten 
şoförler kontak kapatarak kapıdan geçiş yapmadı. 
Başta Gaziantep Valisi ve Karkamış Kaymakamı 
olmak üzere Türk yetkilileri yaşananlara karşısında 
sessiz kalmakla suçluyorlar. Şoförler bir de eylem 
için kaldıkları TIR parkına günlük parklama parası 
ödemek zorunda bırakılıyor. 

Türk vatandaşlarına yapılan bu uygulamalar kabul 
edilemez. Yetkilileri, sınır kapısında yaşananlara, 
muhaliflerin adeta teröre dönüşen uygulamalarına 
müdahale etmeye çağırıyorum.” Haber Merkezi

Nakliye şoförleri, mazot ve rüşvet 
terörünün hedefi durumunda

Gaziantep’in tarihi İpekyolu üzerinde, geçmişten 
bugüne önemli bir buluşma noktası olduğunu 
kaydeden Ünverdi, “Şehrimiz, her daim farklı 
kültürel zenginlikleri bünyesinde barındırmış, 
ticaret merkezi olmuş ve mutfak kültürüyle dünyaca 
bilinen kadim bir şehirdir. Bugün de sanayi, ticaret, 
turizm ve gastronomisi ile her yıl tüm dünyadan 
ziyaretçi ağırlayan marka bir şehir konumunda” 
dedi.

Konuşmasında, yerele ait değerler olan coğrafi 
işaretli ürünlerin önemine vurgu yapan Ünverdi, 
‘’Birleşmiş Milletler Eğitim, Bilim ve Kültür 
Kurumu (UNESCO) tarafından gastronomi dalında 
Yaratıcı Şehirler Ağı’na alınan ilk şehir Gaziantep 
ve dünyada ülkesinin ismiyle değil, şehrinin ismiyle 
anılan tek mutfakta Gaziantep mutfağıdır. Tabi 
geçmişten bize kalan ve çocuklarımızın emaneti 
olan kültürel mirası korumak, gelecek nesillere 
aktarmak bizler için bir ödev ve sorumluluktur” 
diye konuştu.

Gaziantep’in coğrafi tescilli ürünleri hakkında 
bilgi paylaşımında bulunan Ünverdi, şunları 
kaydetti:“Odamız 2003 yılında başlattığı marka 
ve patent tescili sürecinde Antep Baklavası’nı 
hem ülkemizde hem de AB’de tescil ettirdi. Antep 
Baklavası, AB tarafından tescil edilen ilk Türk 
ürünü olurken, Gaziantep Sanayi Odamız da AB 
tarafından ilk defa bir Türk ürününe tescil alma 
başarısını göstermiştir. Odamız Gaziantep’in en 
önemli lezzetlerinden birisi olan Antep Katmeri 
için de 2015 yılında Türk Patent ve Marka 
Kurumu’na (TPE) coğrafi işaret başvurusunda 
bulunmuş 2017 yılında tescil etmiştir. Bunun 
yanında Antep Kutnu Kumaşını da korumak ve 
gelecek nesillere aktarmak adına gerçekleştirdiğimiz 

coğrafi işaret başvurusu, Türk Patent Enstitüsü 
(TPE) tarafından 2016 yılında onaylanmış ve 
tescillenmiştir. Gaziantep, 106 coğrafi işaretli ürün 
ve bir geleneksel ürün ile zengin bir coğrafi işaret 
envanterine sahip. Şehrimizin Antep Baklavası ve 
Araban Sarımsağı olmak üzere AB coğrafi işareti 
tescilli alan 2 ürünü bulunuyor.”

Gaziantep’in coğrafi işaretli ürün sayısında 
Türkiye’de ve dünyada ilk sırada yer aldığını 
kaydeden GTB Başkanı Akıncı, kentin 106 tescilli 
ürünle bu alanda rol model oluşturduğunu ifade 
etti.

Türkiye’nin Gastronomi dalında UNESCO yaratıcı 
şehirler ağına girme başarısı gösteren ilk şehrin 
Gaziantep olduğunu anımsatan Akıncı, kentin 
bu anlamdan çok zengin ve köklü bir mirasa ev 
sahipliği yaptığını söyledi.

Borsa olarak yaklaşık 10 yıldır sürdürdükleri 
çalışmalar kapsamında Gaziantep adına 24 ürünü 
coğrafi işaretle taçlandırdıklarını vurgulayan 
Akıncı, bunun yanı sıra Gaziantep’in 5 ürünü 
için Avrupa Birliği (AB) tesciline, 2 ürünü içinde 
Türk Patent ve Marka Kurumuna resmi başvuruda 
bulunduklarını dile getirdi.

Coğrafi işaretli ürünlerin her şeyden önce 
yerel üreticiler için bir kimlik ve prestij kaynağı 
oluşturduğuna dikkat çeken Akıncı, “Coğrafi 
işaretle tescillenmiş bir ürün, tüketiciler için yüksek 
kalite ve özgünlük garantisi sunmaktadır. Bu durum 
ürünlerin değerini artırarak üreticisine ekonomik 
avantajlar sağlamakta” dedi.

Coğrafi işaretli ürünlerin bölge ekonomisi 
üzerindeki etkilerine de değinen Akıncı, 
konuşmasında şu ifadelere yer verdi: “Bildiğiniz 
üzere coğrafi işaretli ürünler hem yerel hem de 

uluslararası pazarlarda büyük bir talep görmekte. 
Bu durum her şeyden önce geleneksel mutfağımızın 
da etkisiyle bölgeye daha fazla turist gelmesine 
katkı sunmakta Gastronomi turizmi açısından 
coğrafi işaretli ürünlerimizin tanıtımı ve denetimi 
noktasında maalesef çok istediğimiz noktada 
değiliz. Bu konuda atmamız gereken çok fazla adım 
var. Ama ben şuna inanıyorum, sadece tescillemeyle 
kalmayıp marka değeri kazandırdığımız her bir 
ürün Gaziantep ve bölge ekonomisi için artı bir 
kazanç sağlayacaktır. Kültür turizmi ile Gastronomi 
turizminin harmanlanmasını sağlayacak güçlü bir 
entegrasyon bölge ekonomisinin gelişimine pozitif 
katkı sunacaktır.”

Coğrafi işaretli ürünleri sadece ekonomik bir 
değer olarak değil aynı zamanda kültürel bir miras 
olarak gördüklerini belirten Akıncı, “Bu ürünler 
var oldukları bölgenin kadim geçmişini yaşatmakta. 
Tarihin derinliklerinden gelen bu köklü mirasları 
mutlaka gelecek nesillere aktarmamız gerekiyor. 
Birçok ürünümüzde yüzyıllardır süregelen 
geleneksel üretim metotlarını korumanın ve 
geleceğe taşımanın tek yolu coğrafi işaretlerden 
geçmekte. Bu durum kültürel kimliğimizi 
güçlendirmemize ve toplumsal hafızamızı canlı 
tutmamıza katkı sağlayacaktır. Coğrafi işaretli 
ürünler, sadece birer gıda maddesi ve el emeği 
ürünler değil, aynı zamanda bir kültürün ve 
tarihîn günümüze de yansımasıdır. Bu ürünlerin 
coğrafi işaretlerle korunması, Gaziantep’in kültürel 
zenginliğini yüceltmekte ve bölgenin uluslararası 
alanda tanınmasına katkı sunmakta” diye konuştu.

Akıncı, panelde ayrıca kaynağını tarımdan alan 
coğrafi işaretli ürünler hakkında da gelen soruları 
yanıtladı. Haber Merkezi

GAFSAD,  kent yaşamını gelecek nesillere 
aktarabilmek için başarılı projelere imza atıyor. 
Bu anlamda  Türkiye’nin en önemli biber 
üretim merkezlerinden biri olan İslahiye’de, 
biberin tarladan sofraya gelene kadarki bütün 
aşamalarını belgelemeye çalıştı.

 “Tarladan Sofraya Biberin Acı-Tatlı Yolculuğu” 
projesi kapsamında biberin her aşamasını 
belgelemeye çalıştıklarını belirten GAFSAD 
Başkanı Yakup Yener, bu tür projelerin önemine 
değinerek, “Dernek olarak kent yaşamını, 

kültürünü, gelenek ve göreneklerini  yaptığımız 
projelerle  kayıt altına alıp gelecek nesillere 
aktarmaya çalışıyoruz. Bu konuda fotoğraf ve 
video çok önemli bir belge.” diye konuştu.

Yener, “Çekilen bu fotoğraflar ve görüntüler 
üyelerimin aracılığı ile sosyal medyada da 
paylaşılıp milyonlarca kişiye ulaşıyor. Bu da 
kent tanıtımına, kentin marka olmasına az da 
olsa katkı sağlıyor. Yani üyelerimiz bir anlamda 
gönüllü turizm elçiliği yapıyorlar” dedi. Haber 
Merkezi

GAFSAD, biberin yolculuğunu fotoğrafladı

Yüksek enflasyon sürecinde kamu çalışanlarının 
zarar ettiğini, maaş zamları ile enflasyon 
arasında denge kurulamadığını ve enflasyonun 
altındaki maaş zamları ile kamu çalışanlarının 
maaşlarının gerilediğini belirten Taşkın, ayrıca 
reel kayıplarının her geçen gün arttığına dikkat 
çekerek, gelir dağılımındaki adaletsizliğin yanı 
sıra vergi de adaletin sağlanamaması nedeniyle 
kamu çalışanlarının yoksullaştığını ve temel 
ihtiyaç maddelerine ulaşımın zorlaştığına vurgu 
yaparak, “dar ve sabit gelirli kamu çalışanları 
ile emeklilerinin ücretlerine yapılan zamlar 
enflasyon nedeniyle erirken, Holdinglere 
getirilen vergi muafiyet ve istisnaları, vergi 
afları, gelir eşitsizliğini artırmaktadır” ifadelerini 
kullanarak şunları söyledi: 

 “Devletin vergi politikası ivedilikle gözden 
geçirilip adil bir vergilendirme sistemi 
getirilmelidir. Ayrıca kamu çalışanlarının ücret 
politikası da yeniden gözden geçirilmelidir. 
Özellikle dar ve sabit gelirli kamu çalışanları ile 
bunların emeklilerinin ücretlerinde reel artış 
sağlanmalıdır. 

Devlet, kaynaktan kesinti yapmak suretiyle 
kamu çalışanları ile emeklilerinden vergi 
topluyor. Buna karşılık vergi almadığı ve/veya 
alamadığı, vergisini sildiği, vergi muafiyet 
ve istisnaları getirdiği başka bir kesim var. 
Dolayısıyla gelir adaletsizliği, vergilendirmede ki 
adaletsizlik, maaşlarda reel artış sağlanmaması, 
düzenli vergi ödeyen namuslu vatandaşlar 
ve çalışanlar aleyhine bir duruma neden 
olmaktadır. 2024 yılında kaynaktan kesilen vergi 
oranlarını incelediğimiz zaman; 0 TL - 110.000 
TL: %15 / 110.001 TL - 230.000 TL: %20 / 
230.001 TL - 580.000 TL: %27 / 580.001 TL - 
3.000.000 TL: %35 / 3.000.001 TL ve üzeri: %40, 
ücretli çalışanların gelirlerine göre vergilerini 
zamanında ve eksiksiz ödediği, ayrıca OECD 
ülkeleri içinde ülkemizde dolaylı vergilerin 
toplam vergi gelirlerine oranının ortalama %68 
olduğu dikkate alındığında, ülkemizde ücretli 
çalışan dar ve sabit gelirlilerin hem gelir vergisi 

tarifesi üzerinden vergilendirilerek hem de 
dolaylı vergi ödemek suretiyle vergi yükü altında 
ezildiği görülmektedir. Ülkemizde toplanan vergi 
gelirleri içindeki dolaylı ve dolaysız vergilerin 
oransal olarak büyüklüğü dar ve sabit gelirli 
çalışanları için ciddi yüktür. Dolaysız vergiler de 
gerçek kişilerin geliri üzerinden alınan verginin 
oranı artan oranlı olarak  %15-40 aralığında 
iken,  bankalar, 6361 sayılı Kanun  kapsamındaki 
şirketler, elektronik ödeme ve para kuruluşları, 
yetkili döviz müesseseleri, varlık yönetim 
şirketleri, sermaye piyasası kurumları ile sigorta 
ve reasürans şirketleri ve emeklilik şirketlerinin 
kurum kazançları üzerinden kurumlar vergisi 
%30 oranında olmasıdır. Az kazanandan az, çok 
kazanandan çok vergi alınmak suretiyle vergide 
adalet sağlanmalıdır. Vergideki adaletsizlik 
çalışanların kısa sürede üst vergi dilimlerine 
geçerek daha fazla vergi ödemeye başlamasıyla 
ciddi sorun oluşturmaktadır. 

Devlet, bütçe açığının kapatılması ve kamu 
gelirlerinin artırılması için düzenleme 
yaparken; dolaysız vergilerle daha fazla 
vergi toplarken, kamu çalışanlarının 
vergilendirilmesinde vergi oranlarını 
düşürmeyerek veya yıllardır talep ettiğimiz 
gibi %15’te sabitlenmesi önerilerimiz 
dikkate alınmayarak ciddi bir mağduriyet 
oluşturmaktadır. Devletin gelirlerinin %60’tan 
fazlasını kamu çalışanlarından ve emeklilerinin 
bordrosundan kestiği vergiler oluşturmaktadır. 
Kamu çalışanlarının maaşlarına her yıl yapılan 
zam kadar vergi dilimi yükseltilmeli, vergi oranı 
%15’te sabitlenmelidir. Dar ve sabit gelirli kamu 
çalışanları ve emeklilerinin ödediği verginin, 
Devletin topladığı vergideki payı da her geçen 
artmaktadır. Bunlar göstermektedir ki kamu 
çalışanlarının vergi oranındaki yükseklik 
nedeniyle her yıl ödediği vergi artmakta ve 
geliri paralel olarak düşmektedir. Bu nedenlerle 
ısrarla vergi yükünün tavana yayılması 
sağlanarak dar ve sabit gelirliler üzerindeki 
vergi yükü hafifletilmelidir. Haber Merkezi

Vergide adalet sağlanıp maaşlardaki reel kayıplar önlenmeli

Özat, konunun mali olduğunu vurgulayarak, 
Bakanlığın durumu uzattığını ifade etti.

Dün gece gerçekleştirdiği görüşmede, yetkilinin 
Danıştay davalarını bahane gösterdiğini belirten 
Özat, “Bakanlık, bu durumu uzatabildiği kadar 
uzatmaya çalışacaklarını açıkça ifade etti. Bu 
durum, eğitim sistemi için sürdürülebilir değildir” 
dedi.

Özat, “Okullarda öğretmen yok; eğitim, ücretli 
öğretmenlerle yürütülmeye çalışılıyor. Bu, 
öğrencilerimizin eğitimine zarar veriyor. Sayın 
Yusuf Tekin, 20.000 öğretmeni göreve başlatın. 
Tarihte böyle bir şey yok, hiçbir şey doğru 
yürümüyor” şeklinde konuştu.

Eğitim kurumlarının altyapısının günden güne 
kötüleştiğine dikkat çeken Özat, “Okullarda 
personel yok, hizmetli yok, güvenlikçi yok, 

kaloriferci yok. Okullarda ödenek yok. Bir 
psikolojik danışman, ‘Bir haftadır toner istiyorum’ 
diyor, okul müdürü ‘para yok’ diyor. Hatta kredi 
kartımla alalım bari demiş. Ne duruma düştü 
okullar? Ve siz 100 yılın devrimi diyorsunuz?” 
dedi.

Özat, “Söylenenler ile yapılanlar arasındaki bu 
büyük uçurum, eğitim sistemine zarar vermekte 
ve öğretmenlerin motivasyonunu düşürmektedir. 
Bu sessiz devrim mi?” diyerek tepkisini dile 
getirdi.

Eğitim alanındaki sorunların acilen çözüme 
kavuşturulması gerektiğini vurgulayan Oğuz 
Özat, Eğitim ve Bilim Gücü Dayanışma Sendikası 
olarak her zaman eğitimcilerin haklarını 
savunmaya devam edeceklerinin altını çizdi. 
Haber Merkezi

20 bin öğretmenin ataması bekletiliyor

Coğrafi işaretli ürünler bölgenin 
kadim geçmişini yaşatıyor

Belediye Başkanı Ali Doğan’ın talimatları 
doğrultusunda halk sağlığını tehdit edebilecek 
tüm unsurları ortadan kaldırmaya yönelik çalışma 
yapan Zabıta ekipleri, gerçekleştirdikleri denetim 
faaliyetlerine okulları da ekledi.

İlçe merkezinde bulunan okulları ziyaret eden 
ekipler, kantinlerin genel hijyen durumu ve gıda 
maddelerinin son kullanma tarihlerini kontrol 
etti.

Yapılan kontrollerde ciddi bir soruna 
rastlanmazken, kantin işletmecilerine hijyen ve 
sağlıklı gıda satışı konusunda bilgilendirmeler 
yapıldı. 

Belediye Başkanı Ali Doğan, öğrencilerin 
sağlığını korumak, onların sağlıklı şartlarda 
eğitimlerine devam etmelerini sağlamak amacıyla 
denetimlerin devam edeceği belirtti. Haber 
Merkezi

Zabıta ekipleri okul kantinlerini denetledi


